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Besvarelse af spørgsmål nr. 1242 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og 
Fødevareudvalg

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1242 (Alm. del), som Folketin-
gets Miljø- og Fødevareudvalg har stillet til justitsministeren den 27. sep-
tember 2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget 
(MFU) Peter Skaarup (DD).
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Spørgsmål nr. 1242 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og Fødevareud-
valg: 

”Vil ministeren redegøre for, hvorvidt – og i så fald hvorfor – 
regeringen ønsker at nedlægge specialiserede dyrevelfærdsen-
heder, som spiller en afgørende rolle i efterforskningen af alvor-
lige sager om dyremishandling i forbindelse med regeringens 
forslag til finansloven? Anerkender ministeren, at det vil blive 
vanskeligt for de lokale politikredse at håndtere sager om alvor-
lig dyremishandling, hvis disse specialiserede enheder nedlæg-
ges? Der henvises til pressemeddelelsen ”Dyrenes Beskyttelse 
erfarer: Regeringen vil lukke dyrepoliti”, Dyrenes Beskyttelse, 
den 22. september 2024.”

Svar:

Der henvises til Justitsministeriets besvarelse af 27. september 2024 af 
spørgsmål nr. 11 til L 191 fra Folketingets Finansudvalg.
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